



CANADA

COMMUNIQUE

FOR IMMEDIATE RELEASE
OCTOBER 8, 1970

No. 75

The Special Canadian Mission will
... of special attention to
... as previously
... and 22
... of the mission
... of the mission, St. Vincent, Grenada,
... St. Lucia, Barbados, St. Kitts-
... and Nevis. On this trip
... will be held at each
... place with the

... to the area
... and
... the prime ministers
... together with other
... for consultations on a
... interest. The Canadian
... for the current
... and its offer of
... development fund will be
... A detailed itinerary

... Friday, October 9

SPECIAL CANADIAN MISSION TO THE
COMMONWEALTH CARIBBEAN

... Friday, October 16

... by an
... of External Affairs.

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Senator the Honourable Paul Martin will commence the second part of his special mission to the Commonwealth Caribbean on October 9. As previously announced, he completed between September 8 and 22 the first part of this mission in the eastern Caribbean countries of Barbados, St. Vincent, Grenada, Trinidad and Tobago, St. Lucia, Dominica, St. Kitts-Nevis-Anguilla, Montserrat and Antigua. On this trip he received a very warm and cordial welcome at each stop and fruitful discussions took place with the governments in each case.

Senator Martin is now returning to the area to visit Guyana, Jamaica, British Honduras, and Bahamas. He will be meeting with the prime ministers and premiers of these countries together with other members of their governments for consultations on a number of matters of bilateral interest. The Canadian Government's willingness to extend for the current year the payment of sugar rebates, and its offer of a \$5 million agricultural development fund will be topics of particular discussion. A detailed itinerary follows:

Arrive Georgetown, Guyana, Friday, October 9

Arrive Kingston, Jamaica, Monday, October 12

Arrive Belize, British Honduras, Wednesday, October 14

Arrive Nassau, the Bahamas, Friday, October 16

Return to Canada

Senator Martin will be accompanied by an official of the Department of External Affairs.



CANADA

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

no 75

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
LE 8 OCTOBRE 1970

MISSION SPECIALE DU CANADA DANS LES PAYS ANTILLAIS
DU COMMONWEALTH

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Le sénateur Paul Martin commencera le 9 octobre la deuxième partie de sa mission spéciale aux Antilles du Commonwealth. Comme un précédent communiqué l'a annoncé, M. Martin a accompli du 8 au 22 septembre la première partie de cette mission dans la partie orientale des Caraïbes: Barbade, Saint-Vincent, Grenade, Trinité-et-Tobago, Sainte-Lucie, la Dominique, St. Kitts-Nevis-Anguilla, Montserrat et Antigua. Il a reçu à chaque étape de ce voyage un accueil extrêmement chaleureux et cordial, et il a eu dans chaque cas des entretiens fructueux avec les gouvernements.

Le sénateur Martin retourne maintenant dans la région pour visiter la Guyane, la Jamaïque, le Honduras britannique et les Bahamas. Il rencontrera les premiers ministres de ces pays, ainsi que d'autres membres de leurs gouvernements respectifs, pour examiner avec eux diverses questions d'intérêt bilatéral. Parmi les sujets des entretiens figureront plus particulièrement le paiement des remises sur le sucre, que le Gouvernement est disposé à consentir pour l'année en cours, et l'offre d'un fonds de développement agricole de 5 millions de dollars. Voici l'itinéraire détaillé du voyage:

Arrivée à Georgetown, en Guyane, le vendredi 9 octobre.

Arrivée à Kingston, en Jamaïque, le lundi 12 octobre.

Arrivée à Belize, dans le Honduras britannique, le mercredi 14 octobre.

Arrivée à Nassau, dans les Bahamas, le vendredi 16 octobre.

Retour au Canada.

Le sénateur Martin sera accompagné d'un haut fonctionnaire du ministère des Affaires extérieures.